
Aquanos 

http://aquanos.net/  

 

提供独特的污水处理解决方案，结合制氧微藻类与耗氧水处理设备，在高效处理污水的同时，可

为使用传统方案的污水处理厂节省多达九成的能耗。 

Aquanos has developed a unique technology of wastewater treatment.  Using microalgae which 

produces oxygen and aerobic wastewater treatment, the pioneer solution will save up to 90% capital 

cost compared with traditional ways, while produces high quality of effluent. 

 

IDE technologies ltd 

http://www.ide-tech.com/  

 

IDE 是水处理解决方案的全球领导者，专业从事先进的海水淡化（脱盐）和工业水处理设备的开

发、设计、建造和运营，在海水淡化工艺、工业废水浓缩、净化、废水处理等的研究和开发方面

有着先进和丰富的积累。 

IDE Technologies Ltd. is a pioneer and world leader in the delivery of sophisticated water solutions.  IDE 

develops designs, manufactures, installs and maintains plants for saline water desalination and effluent 

concentration for industrial and domestic applications. 

 

Water-Gen 

http://www.water-gen.com  

 

Water-Gen 设计并研发顶尖工艺的空气取水设备、空调循环水净化设备、电池废液净化设备等产

品，广泛应用于军方市场，为美军、英军、法军、以军等服务；部分技术及产品结合空调、洗衣

机、干燥器等家电，可有效应用于民用场景。 

Water-Gen‘s state-of-the-art solutions for supplying water for defense market, including atmospheric 

water generation (drinking water-from-air), treatment of air conditioning run-off water, and battery-

operated mobile water purification units.  Parts of the products can be utilized as domestic use. 

 

TIGI 

http://www.tigisolar.com/  

 



TIGI 研发环保、经济的新一代蜂窝式太阳能板，较传统平板式光采集模块，具有更高效率、更高

耐温差、低成本等优势。其方案经过全球顶尖研究机构的彻底测试及有效认证，目前已在欧洲及

北美多地开展试点。 

Environmentally-friendly and economically attractive, TIGI’s Honeycomb Collector of solar-thermal has 

better efficiency performance, better temperature differential resilience with lower cost.  Thoroughly 

tested and validated, TIGI’s original solutions are currently operational in multiple pilot projects in 

Europe and North America. 

 

Better Air 

https://www.better-air.com/  

 

致力于创造健康、安全的室内环境，Better Air 提供全球唯一的、专利的空气益生菌产品，防止由

空气污染造成的病原体及有害菌传播和潜在感染与疾病，同时维持室内微生态环境的平衡。产品

现已包含家用、办公环境及便携喷雾。 

As a global company dedicated to creating healthier, more sustainable indoor spaces, Better Air 

provides the only product of patented mixture of environmental probiotics to counteract the microbial 

effects of sick-building syndrome, and other conditions caused by air contamination, while restoring the 

balance between good and bad bacteria.  Better Air is now offering a range of products for homes, 

offices, and even portable sprays. 

 

Ironsource 

IronSource is a global technology powerhouse that provides data-driven app discovery, distribution and 

management. IronSource powers 7 million installations a day and reaches 450 million monthly users 

across all platforms, using advanced segmentation and targeting algorithms to provide the right content 

to the right users at the right time. mobile Core is Iron Source’s premium ad network that reaches 

targeted and engaged mobile users around the world. 

IronSource 是一家全球性的提供基于数据的应用发现、分销和管理的高科技公司。ironSource 利用

先进的细分和定向算法在正确的时间为正确的用户提供正确的内容，每日支持 700 万次应用的安

装，每月所有平台可触及 4.5 亿用户。 mobileCore 是 IronSource 公司高端广告网络，可在全球触

及活跃的目标手机用户。 

 

Celltick 

 http://www.celltick.com/ 

作为把移动市场商用的先驱之一，Celltick 的产品被全世界数十家运营商、设备制造商和媒体公司

采纳。成立于 2000 年，有清晰的愿景将用户移动设备的首页变成可互动的个性化的广告牌。 

http://www.celltick.com/


One of the pioneers in turning mobile marketing into a commercial success. Their products are deployed 

by tens of mobile operators, device manufacturers and media companies worldwide, used by over 150 

million subscribers and enable billions of transactions annually. Celltick was founded in 2000 with a clear 

vision on creating solutions that engage with the user on the start screen of the mobile creating an 

interactive personalized billboard. 

 

Visualead 

视觉码为商家与客户构筑线上线下联系的桥梁，提供既高效又不失趣味的移动体验。视觉码技术

建立在用户已知的二维码的基础上，添加了独特 的视觉效果以及专利的安全防护层。图像、动

画、视频都能嵌入视觉二维码，任意扫描器皆可轻松识别，改善品牌与客户之间的互动。为产品

包装、产品防伪、社交网络服务 、网站登录、真伪鉴别、移动支付、手机优惠券和票务等提供互

通的解决方案。 

Appsflyer 

Appsflyer provide a simple, accurate and flexible solution for mobile marketers to track their mobile ad 

campaigns. They can create in-app events manually and even track off-line events as well. The AppsFlyer 

dashboard gives them all the data in one places empowering them to see accurate data to calculate the 

true ROI of their users 

Appsflyer 移动广告商追踪移动广告计划提供简便、准确、灵活的解决方案。广告商可以手动创建

自己的应用内部广告活动，甚至可以跟踪线下广告活动。AppsFlyer 仪表盘展示数据，有利于广告

商清晰看到精确的广告数据，从而计算用户的真实投资回报率。 

 

Cortica 

http://cortica.com/ 

Cortica 的 Image2Text™ 工具，无论是在网络还是用手机终端一切变的都可以实现。如果用户有兴

趣了解更多有关图像的内容，Cortica 的系统可以实时识别内容，并支持消费者只需轻轻点击即可

进入图像。这个功能适用于物体（如服装、珠宝和电器）、风景、食品等等。 Cortica 可以实时接

入任何任务、物体或地点——然后根据客户需求录入相关的内容。 

 

Parazero 

http://parazero.com 

ParaZero specializes in the development and manufacturing of, innovative ballistic parachute systems 

for UAVs, manned, fixed wing .rotorcraft, multi-rotor, ducted fan aircraft, etc The company’s unique 

technology enables parachute deployment in fractions of a second using customized pyrotechnic 

devices that actively deploy the parachute to its full formation The company’s patented technology 

created a new benchmark in low altitude parachute deployments. Our systems allow effective 



parachute .deployment with minimal altitude loss The Company’s technology is truly innovative and is 

already in use by world class aircraft and UAV manufacturers and users Parachute systems. 

Servotronix 

http://servotronix.com 

Servotronix 运动控制，致力于开发和生产标准化以及可定制的自动化解决方案。该公司拥有超过

27 年的经验，目前已经开发出四代高性能伺服驱动的家庭和运动控制解决方案。以用户为出发

点，广泛满足各行业的应用形式、功能和成本。 

Servotronix Motion Control develops and manufactures standard and customized automation solutions 

with a focus on motion control. With over 27 years of experience, the company has developed four 

generations of high performance servo drive families and motion control solutions tailored to customer 

needs and designed to meet the form, fit, functionality, and cost specifications of a wide range of 

applications and industries.  

 

Nano Dimension 

www.nano-di.com 

Nano Dimension 是目前最具创新性的纳米油墨和三维印刷电路板的供应商。Nano Dimension 通过

其创新和专有技术，可以使导电油墨超快速成型，适用于复杂，高性能的多层印刷。 

Nano Dimension is the most innovative nano inks and 3D PCB printers’ supplier. Nano Dimension’s novel 

and proprietary technologies enable the use of conductive inks for ultra-rapid prototyping of complex, 

high-performance multilayer printing. 

 

Novatrans Group 

www.novatransgroup.com 

Novatrans 致力于提供交通规划和交通工程服务，其业务领域包括运输系统建模、多项目评价分析

等交通设施可选方案。 

NovaTrans provides transportation planning and traffic engineering services. NovaTrans specializes in 

transportation system modelling and multiple account evaluation analysis of transportation facility 

options.  

B-Cure Laser  

http://laser.bcuredental.com/    

Clinical soft laser power – in a light, portable, rechargeable and user friendly medical device, for the 

rapid, non-invasive and efficient treatment of pain, wounds, burns, sports injuries, inflammation, acne, 

and skin rejuvenation. The world’s first portable soft laser device with healing power equal to that of 

full-sized, stationary, expensive soft-laser machines used only in hospitals and superior care facilities.B-



Cure Laser 致力于生产一种临床用软激光器：它为轻便，便携式，可充电及方便用户使用的医疗设

备，以快速，非侵入的有效方式治疗疼痛，伤口，烧伤，运动损伤，炎症，痤疮，及促进皮肤再

生。此为世界上第一台效用与仅存在于医院和高级医疗中心的全尺寸、固定、昂贵的软激光设备

治愈效用相当的便携式设备。 

 

Allium Medical Solutions Ltd.  

http://www.allium-medical.com     

Allium Medical Solutions Ltd. is a publicly traded company (TASE: ALMD) which develops, manufactures 

and markets minimally invasive products internationally. These innovative products serve the need for 

minimally invasive interventions benefiting the patient by improving their recovery process and 

shortening it. Allium Medical Solutions' products are used by physicians to treat a wide range of diseases 

and patients worldwide.  

Allium 医疗解决方案公司是一家以色列上市的公司（特拉维夫交易所：ALMD），从事国际范围的

开发，生产和销售微创产品。这些创新产品满足微创介入的需求，改善微创手术病人的恢复进

度，缩减治愈时间。Allium 医疗解决方案公司的产品被医生用于治疗一系列全球范围患者的疾

病。 

Real Imaging  

http://www.realimaging.com/    

Real Imaging is developing a comprehensive imaging solution for risk assessment of breast cacner which 

is patient-friendly. Real imaging's MIRA™ technology will be suitable for women with dense breat tissue 

as it can guide the woman for further metabolic imaging exam.  

Real Imaging 致力于研发一种针对乳腺癌病人的综合性风险评估成像解决方案。Real Imaging 的

MIRA™技术将适用于患致密乳腺组织的妇女以指导其进一步代谢显像检查。 

ArTack Medical  

http://www.artack-medical.com/ 

ArTack Medical is a privately held, medical device company developing a variety of tools for the multi-

billion dollar minimally invasive surgery market.  The tools are based on the Company’s patented Drive 

Platform, which allows the delivery of torque through a 5mm shaft.  ArTack Medical's first device is the 

eTack for hernia mesh fixation. eTack offers a comprehensive solution that will revolutionize hernia 

mesh fixation without changing basic surgical techniques.  

Artack 医疗公司是一家个人所有的医疗器械公司，从事于为价值数十亿美元的微创手术市场开发

一系列工具的业务。该工具基于公司一个拥有专利权的驱动平台，该平台可以让扭矩通过一个 5

毫米的轴传递。Artack 医疗公司的第一个装置为 eTack, 用作疝补片固定。Etack 为在不改变基本的

外科技术前提下革新疝补片固定提供了一个全面的解决方案   

Itamar-Medical  

http://www.artack-medical.com/


http://www.itamar-medical.com    

Itamar Medical is a medical device company which develops, markets and sells diagnostic medical 

devices based on the PAT™ (Peripheral Arterial Tone) signal.The PAT signal is a non-invasive "window" 

to the cardiovascular system and the autonomic nervous system.  

Itamar 是一家医疗设备公司，从事研发，市场和销售基于 PAT™（外周动脉张力）信号的诊断医疗

设备。PAT 信号是一种对心血管系统和自主神经系统的非侵入性的“窗口”。 

ReWalk Robotics  

http://rewalk.com    

ReWalk Robotics is an innovative medical device company that is designing, developing and 

commercializing exoskeletons allowing wheelchair-bound individuals to stand and walk once again. The 

mission is to fundamentally change the health and life experiences of individuals with spinal cord 

injuries.  

ReWalk Robotics 是一个创新的医疗设备公司，从事外骨骼的设计，开发和商业化，以便坐轮椅的

病患站立和再次行走。公司旨在从根本上改变脊髓损伤患者的健康和生活体验。 

PerfAction Medical www.enerjet-med.com/   website not assessable  

Perfaction markets nonsurgical dermal remodeling applications delivering simultaneously Kinetic Energy 

and an active Compound for dermal remodeling and superior clinical results. Their flagship product is 

EnerJet™ - a dermal remodeling system that pneumatically introduces a jet of HA for face-lifting, repair 

scars and regenerate skin. Products are designed to be safe and effective, and we will keep striving to 

introduce new innovations and technologies that will meet our customers' requirements to succeed. 

完善市场下的非手术皮肤重构应用程序同时为动能和活性物质提供真皮重塑和优越的临床结果。

他们的旗舰产品是依尼吉特™-真皮重塑系统，其通过气动以达到面部提升，修复疤痕和皮肤再生

的效果。产品的设计是安全和有效的，我们将不断努力引进新的创新和技术，满足我们的客户的

要求，以获得成功。 

 

Ilan Bio Culture 

http://ilanbio.com/ 

 Ilan Bio an agro-biotechnology company is in the forefront of large-scale in vitro plant propagation 

cloning, technologies. The company developed a highly efficient system for the establishment, 

multiplication and acclimatization of uniform, disease-free elite tissue culture plants and an innovative 

biologically controlled micro propagation system in liquid bioreactor cultures.  Ilan Bio maintains a 

world-wide advanced biotechnology laboratory, which is based on a novel liquid system in bioreactor 

cultures.   

Ilan Bio 公司是一家农业生物科技公司。公司在大规模体外克隆植物传播领域处于世界前沿。该公

司开发了一个用于建立、分裂和驯化无疾病精英组织植物的高效系统以及在一个液体生物反应培



植创新性生物控制微传播系统。该公司全球先进的生物技术实验室基于一种新的液体系统生物反

应器培植。 

UniVerve Ltd. 

http://www.univerve-biofuel.com/ 

 

公司致力于对生物燃料工业研究，以确保油料的最大产出以及剩余生物质在食品和饲料行业的最

大商业化盈利；此外，公司也服务于食品和/或饲料工业，生产 EPA、蛋白质和碳水化合物。 

UniVerve targets potential farm owners and clients are also in the food supplements industry and the 

feed industry. It promotes two kinds of farms:  

1.Oil & Biomass Farms – for clients in the biofuel industry, where the cultivation regime will be targeted 

at producing Oil and the remaining biomass will be commercialized in the food and feed industries, in 

order to ensure maximum profitability, and 

2.Biomass Farms – for clients in the food and/or feed industry, where the cultivation regime will be 

targeted at producing EPA, proteins and carbs 

 

Kaiima 

http://www.kaiima.com 

 

全球领先的生物科技和育种技术公司。公司开创并拥有倍体强化技术（EP™, Enhanced Ploidy），

通过强化作物体内的染色体倍数来提高作物高产的潜能及对生物和非生物胁迫的耐受性。主要育

种项目包括：小麦、玉米、水稻和蓖麻。凯伊玛生物科技（北京）有限公司于 2014 年成立，主要

致力于把公司的可持续农业、种业解决方案提供给中国的种子公司和种植者。 

A world leading breading company. It developed a technology platform called EP™.   EP™, boosts the 

inherent productivity and resource usage efficiency of high-impact food and energy crops. Kaiima also 

active in breeding, including: wheat, corn, rice and castor. Its subsidiary in China was founded in 2014, 

engaged in the provision of solutions to Chinese sustainable agriculture and seed breeding industry.  

 

VARCODE 

http://www.varcode.com 

 

公司为客户提供高效、低成本、最先进的冷冻分销监控管理方案。客户主要为食品、医药和其他

重要产品行业。 

Its mission is to provide customers an effective, low-cost, state-of-the-art solution to monitor and 

manage the cold chain distribution of temperature sensitive products.  It protects the supply of food, 

pharma and other critical products. 



 

BotanoCap 

http://botanocap.com 

 

专注于为缓释挥发型化合物开发技术平台的科技型公司。公司产品定位为全球生物杀菌剂市场，

生物杀虫剂市场，土壤线虫处理，大田作物保护和收货后保鲜等。 BotanoCap 与 Infinity 合作在中

国设立哈尔滨博凯普生物技术开发有限公司。 

BotanoCap has developed a powerful proprietary technology platform for the slow release of volatile 

compounds, such as essential oils. The Company's products address the global market of bio-fungicides, 

bio-insecticides and bio-nematicides for soil treatment, field crop protection, and post-harvest 

treatment.  Together with the venture capital fund Infinity and the Harbin Incubator BotanoCap has 

established a subsidiary in China Harbin Botanocap Development Co. Ltd ("HBD"). 

 

Forrest Innovations 

http://www.forrestinnovations.com/en/ 

 

作为一家全球性的科技公司，公司利用其开发平台致力于解决人类面临的两类室外环境挑战：第

一是卫生保健领域对于蚊虫的治理；第二是农业领域，尤其是对一种被称为“柑橘黄龙病”的疾

病治理。 

Forrest Innovations is a global company operating in the forefront of technology. It leverages its 

development platforms to address two major challenges that humanity is facing in the outdoor 

environment: the first is in health-care, and more specifically, disease vectoring mosquitoes and the 

second major objective that Forrest is addressing is in agriculture, and specifically a disease dubbed 

'Citrus Greening'. 

 


